



05

05. JOTTERGOODS

Jottergoods' *Cargo* bookcase brings a utilitarian design edge to this practical piece by combining a minimalist steel framework with strong walnut shelves... all you need to do is add the books! Available from Archetypal 來自Jottergoods的*Cargo*書架由簡潔鋼框和堅固胡桃木架組合而成，集簡約與實用於一身，放上心愛書籍即可！於Archetypal有售

06. CARL HANSEN & SON

Created by iconic Danish furniture designer Poul Kjærholm, the *Professor* desk represents the perfect synthesis between expert craftsmanship and industrial style. Made from Oregon pine with a black-lacquered steel frame, it's a true modern classic.

由著名丹麥傢具設計師Poul Kjærholm創製的*Professor*書桌，是揉合專業工藝與工業風格的最佳示範。桌子由俄勒岡松木和黑色亮漆鋼架製造，體現真正的現代經典。

07. MAXALTO

Go back to black with Maxalto's sophisticated *Recipio* writing desk. Fashioned from sturdy beech-wood with a tactile black leather top, its drawer is the ideal place to neatly store all your stationery essentials.

Available at Dentro

來自Maxalto的精緻*Recipio*寫字桌，重現黑色魅力。桌子由堅固的山毛櫸木和黑色皮革枱面組成，其抽屜是收納所有文具的好地方。於Dentro有售

08. TECNO

Designed by legendary architect Norman Foster, the *Shift* collection comprises a table, cabinet and bookcase – all featuring matching sleek lines and flowing curves. With a clean matte white finish, these pieces will transform the most ordinary of studies into something worthy of an interiors magazine.

Available from colourliving

由傳奇建築師Norman Foster設計的*Shift*系列，包括書桌、書櫃和書架，全都擁有亮麗線條和流線彎曲外形，配上簡潔啞白色面飾，即把傳統書房轉化成室內設計雜誌上可見的獨特工作間。於colourliving有售



06



07



08